
Garcia: Gervinho posiada cechy inne od pozostałych
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Giallorossi przeszli wczoraj drugi trening podczas pobytu w Toronto. Dziś

zespół zmierzy się z miejscową drużyną w spotkaniu sparingowym. Po

treningu na kilka pytań dziennikarzy odpowiedział Rudi Garcia. 

 

Jak przeszedł pierwszy trening w Toronto?

- To był piękny trening, zrobiliśmy go dla publiczności.

 

Zaskoczony takim przyjęciem?

- Nie, wiemy, że tu, w Toronto, jest wielu Włochów. Było pięknie.

 

Pozytywne odpowiedzi po Kansas City. Czego oczekujesz po jutrze?

- Musimy pracować dużo nad różnymi elementami, na tą chwilę jest wiele celów.

Jednym z nich jest przygotowanie fizyczne: ważne jest tempo gry. Jutro będzie

inaczej.

Gervinho, jesteś zadowolony z jego przybycia? Dlaczego chciałeś go tak

bardzo?

- Jestem zadowolony tak samo jak z przybycia De Sanctisa i Strootmana. To szybki

zawodnik, posiada cechy inne od pozostałych.
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